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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Igaz vagy sem, hogy a kormányzat arra kérte a 
háziorvosokat, hogy ha lehet, ne vegyenek fel betegállományba munkavállalókat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem,  erősítse  vagy  egyértelműen  cáfolja  meg  azt,  miszerint  a  kormányzat  azt  kérte  a
háziorvosoktól, hogy minél kevesebb munkavállaló számára írjanak ki betegszabadságot, mivel a
költségvetés számára egyre nagyobb kiadást jelentenek a táppénz jogcímen kifizetett forintok.

Az  Egészségbiztosítás  Alap  2020.  évre  tervezett  pénzbeli  ellátásai  összesen  728.425,1  millió
forintot tettek ki. Ebből a kormányzat a pénzbeli ellátások közül a táppénz kiadásokra 149.252,2
millió forinttal számolt.

Kérem tájékoztasson  arról  is,  hogy ebben  az  évben  havonta  (január,  február,  március)  hogyan
alakult  a  táppénzen  lévők  száma,  havonta  hány  főt  tesz  ki  az  új  belépő  és  kilépők  létszáma.
Valamint kérem szíveskedjen ismertetni, hogy ebben az évben havonta táppénze mekkora összeget
költött az Egészségbiztosítási Alap.

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!


